
 

 

 
 
 
 
Nr. 70/2022 
 

PROCES – VERBAL 
 

 Încheiat azi, 14 septembrie 2022, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului Local 
al Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 20 membri, 2 reprezentanți ai satelor 
aparţinătoare Municipiului Sfântu Gheorghe, Miklós András – sat Coşeni, Baloga Csilla - sat 
Chilieni, lipsind: Debreczeni László. 
 Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile art. 40 lit. c și art. 42 din HCL nr. 95/2020 privind aprobarea 
Regulamentului de organizare şi funcţionare al Consiliului local al Municipiului Sfântu 
Gheorghe, cu modificările și completările ulterioare, respectiv în conformitate cu prevederile 
art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. b din OUG nr. 57/2019 privind 
Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, prin Dispoziţia emisă de 
primarul municipiului Sfântu Gheorghe, nr. 1206/2022. Ședința se desfășoară prin sistemul de 
audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: Vargha Fruzsina și Toth-Birtan Csaba viceprimarii 
municipiului Sfântu Gheorghe, Morar Edith înlocuitorul secretarului general al municipiului 
Sfântu Gheorghe.  
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Bună ziua. 
Haideți să facem prezența.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent.  
 (lb.r.): „Înainte de a vota Ordinea de zi aș dori să vă întreb dacă cineva dorește să 
adauge la Ordinea de zi.”  
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.r.): „Da, dl. președinte. Toth-Birtan 
Csaba sunt. Aș dori să adaug patru puncte pe Ordinea de zi. Primul ar fi pentru modificarea și 
completarea HCL nr. 191/2022 privind aprobarea depunerii cererii de finanțare și a 
cheltuielilor aferente pentru obiectivul de investiţii „Lucrări de reabilitare termică la bl. 1, sc. 
A, B, C, D, strada Váradi József nr. 72A”. Un D2 care se referă la modificarea și completarea 
HCL nr. 189/2022 privind aprobarea depunerii cererilor de finanțare și a cheltuielilor legate de 
proiecte pentru reabilitarea termică a unor blocuri de locuințe din municipiul Sfântu Gheorghe. 
Un D3: pentru modificarea HCL nr. 181/2022 privind aprobarea depunerii proiectului 
Reabilitarea termică și modernizarea clădirii instituției antepreșcolare în cadrul GPP 
„Napsugár” și a cheltuielilor legate de proiect, respectiv D4 privind aprobarea predării către 
Ministerul Dezvoltării Lucrărilor Publice și Administrației prin Compania Naţională de 
Investiţii “CNI” SA a amplasamentului și asigurarea condițiilor în vederea executării 
obiectivului de investiţii Proiect Tip ”Construire creșă medie, str. Nicolae Iorga nr. 24, 
municipiul Sfântu Gheorghe, județul Covasna”.  
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Mulțumesc.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.r.): „Scuze, și retrag punctul 2 de 
pe Ordinea de zi.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Da, bună ziua. Aș vrea să 
mai adaug un punct D5 legat de aprobarea încheierii unui Contract de asociere între Municipiul 
Sfântu Gheorghe, Casa de Cultură „Kónya Ádám” și Asociația Culturală și de Tineret 
”Prospero – Ifjúsági és Kulturális Egyesület” în vederea organizării Festivalului de Arte 
Contemporane pulzArt – Relnvent în perioada 13-16 octombrie 2022. Vă mulțumesc.” 



 

 

 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Și eu vă 
mulțumesc. Dacă nu mai este nimeni, atunci o să supun la vot introducerea celor 5 puncte pe 
Ordinea de zi, și ca să nu citim de cinci ori prezența, am să cer să fie votat împreună punctul 
D1, D2, D3, D4 și D5. Sunt de acord cu introducerea pe Ordinea de zi a punctului D1, D2, D3, 
D4 și D5. 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r.): „Sunt de acord cu introducerea 
punctelor D1, D2, D3, D4 și D5. 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.r.): „Sunt de acord cu toate 
punctele.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.r.): „Da, sunt de acord cu preluarea punctelor 
D1, D2, D3, D4 și D5.” 
 Domnul consilier JANÓ MIHAIL (lb.r.): „Sunt de acord cu D1, 2, 3, 4 și 5.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.r.): „Da, și eu sunt de acord cu 
punctele D1, 2, 3, 4 și 5.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.r.): „Sunt de acord cu includerea punctelor 
D1, D2, D3, D4 și D5 pe Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.r.): „Sunt de acord cu itroducerea 
punctelor D1, 2, 3, 4 și 5 pe Ordinea de zi.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.r.): „Sunt de acord cu 
introducerea punctelor pe Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.r./lb.m): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.r.): „Sunt de acord cu introducerea 
punctelor D1, D2, D3, D4, D5 pe Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.r.): „Sunt de acord cu introducerea 
punctelor D1, D2, D3, D4, D5 pe Ordinea de zi.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.r.): „Sunt de acord cu introducerea 
punctelor D1, D2, D3, D4 și D5 pe Ordinea de zi.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.r.): „Scuzați-mă dl. 
Comăneci, dar nu am auzit numele. Magyarosi Imola sunt și, și eu sunt de acord cu 
introducerea punctelor de la Diverse, de la D1 până la D5.” 
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Mulțumesc tare 
mult și îmi cer scuze.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.r.): „Sunt de acord cu introducerea 
punctelor D1, D2, D3, D4 și D5 pe Ordinea de zi.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.r.): „Sunt de acord cu introducerea 
punctelor D1, D2, D3, D4 și D5 pe Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.r.): „Sunt de acord cu introducerea punctelor 
de la D1 până la D5.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r./lb.m): „Da, sunt de acord cu 
introducerea punctelor D1, D2, D3, D4 și D5 pe Ordinea de zi. Mulțumesc.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu introducerea 
punctelor D1, D2, D3, D4 și D5 pe Ordinea de zi.” 
 Se votează cu 20 voturi pentru, în unanimitate, luarea pe Ordinea de zi a punctelor D1, 
D2, D3, D4 și D5. 
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Mulțumesc. 
Acum să votăm Ordinea de zi în totalitate. Eu sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi. 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.r.): „Sunt de acord.” 



 

 

 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JANÓ MIHAIL (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.r.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi 
propusă.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.r.): „Sunt de acord cu Ordinea 
de zi propusă.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.r./lb.m): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.r.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi 
propusă.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.r.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.r.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord cu 
Ordinea de zi propusă.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.r.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r./lb.m): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.r.): „Și József Álmos sunt de 
acord.” 
 Se votează cu 19 voturi pentru, 1 consilier lipsind de la vot (Székely Kincső), Ordinea 
de zi. 
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Mulțumesc 
Înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, doresc să vă supun atenției următoarele: potrivit 
art. 228 din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, nu pot lua parte la deliberarea şi 
adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal în problema supusă dezbaterii. 
Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe înainte de începerea ședinței 
interesul personal pe care-l au în problema respectivă. Vă rog să închideți microfoanele cei 
care nu vorbesc. Vă mai rog încă odată să închideți microfoanele cei care nu vorbesc. Începem 
cu proiectul de hotărâre nr. 1.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.r.): „Nu vă supărați, dar nu se aude.” 
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Da, pentru că 
cineva are microfonul deschis. Vă rog frumos cine nu vorbește să închidă microfonul. Nu 
putem continua așa. Deci și data trecută jumătate de oră cineva a ținut microfonul deschis, și 
acum la fel. Haideți să încercăm.” 
 PUNCTUL I de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea 
HCL nr. 224/2022 privind aprobarea depunerii proiectului Reabilitare și modernizare internat 
la Colegiul Național „Székely Mikó” str. Gábor Áron nr. 18, Municipiul Sfântu Gheorghe și a 
cheltuielilor legate de proiect. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.r.): „Aș face o prezentare generală, 
fiindcă dacă ați văzut, atât punctul unu, cât și D1, D2 și D3 sunt cu aceeași subiect, aproape. 
Am depus în cadrul PNNR mai multe proiecte de reabilitare termică pentru școli, grădinițe, 
respectiv blocuri de locuințe. Acum sunt în curs de verificare, evaluare și se solicită niște 
modificări, în general formale, și aceste modificări le supunem votului dumneavoastră. În 
general modificările sunt legate de anexa care conține descrierea sumară a lucrărilor și acolo se 
fac niște completări, respectiv precizarea valorii lucrărilor, de fapt precizarea valorii eligibile 
din PNNR din valoarea totală și a TVA-ului aferent. Acest lucru se întâmplă acum la proiectul 
nostru: Reabilitare și modernizare internat la Colegiul Național „Székely Mikó”, unde pe lângă 



 

 

completarea listei lucrărilor se face precizarea că valoarea totală a lucrărilor este în cuantum de 
7,438,739.23 lei, din care valoarea totală a cheltuielilor eligibile din PNRR este în cuantum de 
6,251,041.37 lei și TVA-ul aferent acestor tipuri de cheltuieli în cuantum de 1,187,697.86 lei.” 
 Se votează cu 19 voturi pentru, 1 consilier lipsind de la vot (Lakatos László), 
HOTĂRÂREA NR. 370/2022. 
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Da, mulțumesc. 
Aș supune la vot să votăm la sfârșit toate punctele de pe Ordinea de zi. Eu sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r.): „Sunt de acord. 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JANÓ MIHAIL (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r./lb.m): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.r.): „Scuzați-mă. Sunt Sipos Dóra, și 
sunt de acord.” 
 Se votează cu 20 voturi pentru, în unanimitate, votarea la sfârșit a punctelor de pe 
Ordinea de zi. 
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Mulțumesc. 
Trecem la punctul 3, punctul 2 a fost retras de pe Ordinea de zi. Punctul 1 a fost avizat de 
comisiile I, II și V.” 
 PUNCTUL III de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii 
unui contract de asociere între municipiul Sfântu Gheorghe prin Consiliul Local al 
Municipiului Sfântu Gheorghe şi Uniunea Cadrelor Didactice Maghiare din România, în 
vederea finanţării premierii cadrelor didactice cu merite deosebite în anul şcolar 2020-2021. 
Prezintă: Vargha Fruzsina, viceprimar. 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r./lb.m): „Mulțumesc. Obiectul acestei 
asocieri, care va fi încheiată între municipiul Sfântu Gheorghe prin Consiliul Local al 
Municipiului Sfântu Gheorghe şi Uniunea Cadrelor Didactice Maghiare din România, are ca 
obiect asocierea în vederea realizării acțiunii de premiere a cadrelor didactice din municipiul 
Sfântu Gheorghe, ai căror elevi au obținut rezultate deosebite în anul școlar 2020-2021 la 
concursuri naționale și internaționale. Municipiul va aloca suma de 9.000 de lei. Mulțumesc.” 
 Se votează cu 19 voturi pentru, 1 consilier lipsind de la vot (Lakatos László), 
HOTĂRÂREA NR. 371/2022. 
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Și eu 
mulțumesc. Punctul a fost avizat de comisiile I, IV și V. Trecem la D-uri.”  
 PUNCTUL D1 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru modificarea și 
completarea HCL nr. 191/2022 privind aprobarea depunerii cererii de finanțare și a 
cheltuielilor aferente pentru obiectivul de investiţii „Lucrări de reabilitare termică la bl. 1, sc. 



 

 

A, B, C, D, strada Váradi József nr. 72A”. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.r.): „Da, și acest proiect de hotărâre 
este tipicul pe care l-am prezentat la prezentare generală. E vorba de blocul 1 A-D, Váradi 
József, care vizează reabilitarea termică aprofundată a acestei clădiri și în acest caz valoarea 
totală a investiției este de 7,638,848.95 lei, din care cheltuielile eligibile din PNNR sunt în 
cuantum de 6,419,200.80 lei și TVA-ul aferent acestor tipuri de cheltuieli în cuantum de 
1,219,648.15 lei. Mulțumesc.” 
 Se votează cu 19 voturi pentru, 1 consilier lipsind de la vot (Lakatos László), 
HOTĂRÂREA NR. 372/2022. 
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Și eu 
mulțumesc. Punctul a fost avizat de comisiile I, II și V. Trecem la D2.  
 PUNCTUL D2 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru modificarea și 
completarea HCL nr. 189/2022 privind aprobarea depunerii cererilor de finanțare și a 
cheltuielilor legate de proiecte pentru reabilitarea termică a unor blocuri de locuințe din 
municipiul Sfântu Gheorghe. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.r.): „Este aceeași tipic. Aici este 
vorba de mai multe grupuri de blocuri de locuințe. Este vorba de blocurile nr. 1, sc. 
A,B,C,D,E,F, strada Gróf Mikó Imre, de blocurile 13, sc. A,B,C,D, strada Kossuth Lajos. 
Blocul nr. 1 din str. Gödri Ferenc. Blocul nr. 2, sc. A,B, strada Elevilor. Blocul nr. 5, sc. A, B, 
strada Romulus Cioflec. Respectiv blocul nr. 4, sc. A,B, strada Romulus Cioflec și blocul nr. 2, 
sc. A,B,C,D, strada Váradi József. Nu aș da citire cifrelor fiindcă sunt foarte lungi, dar e 
aceeași tipic: valoarea totală a investiției, valoarea eligibilă din PNRR și valoarea aferentă 
acestor tipuri de cheltuieli.” 
 Se votează cu 19 voturi pentru, 1 consilier lipsind de la vot (Lakatos László), 
HOTĂRÂREA NR. 373/2022. 
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Mulțumesc dl. 
viceprimar. Comisiile I, II și V au dat acordul. Trecem la proiectul de hotărâre D3.  
 PUNCTUL D3 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru modificarea HCL nr. 
181/2022 privind aprobarea depunerii proiectului Reabilitarea termică și modernizarea clădirii 
instituției antepreșcolare în cadrul GPP „Napsugár” și a cheltuielilor legate de proiect. 
Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.r.): „Același tipic. E vorba de 
clădirea instituției antepreșcolare Grădinița cu Program Prelungit „Napsugár”. Aici valoarea 
totală a lucrărilor este de 2,530,661.62 lei, din care valoarea aferentă cheltuielilor eligibile din 
PNRR în cuantum de 2,126,606.40 lei, respectiv valoarea TVA-ului aferentă acestor tipuri de 
cheltuieli în valoare de 404,055.22 lei.” 
 Se votează cu 19 voturi pentru, 1 consilier lipsind de la vot (Lakatos László), 
HOTĂRÂREA NR. 374/2022. 
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Mulțumesc. 
Comisiile I, II și V au dat acordul. Trecem la proiectul de hotărâre D4.  
 PUNCTUL D4 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea predării către 
Ministerul Dezvoltării Lucrărilor Publice și Administrației prin Compania Naţională de 
Investiţii “CNI” SA a amplasamentului și asigurarea condițiilor în vederea executării 
obiectivului de investiţii Proiect Tip ”Construire creșă medie, str. Nicolae Iorga nr. 24, 
municipiul Sfântu Gheorghe, județul Covasna”. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.r.): „Dorim să participăm în 
Programul Ministerului Dezvoltării Lucrărilor Publice, care se desfășoară prin Compania 
Naţională de Investiţii de construire de creșe. În acese ordine de idei predăm către CNI pentru 
realizarea unei creșe de categorie medie, un teren aflat în str. Nicolae Iorga nr. 24, în suprafață 
de 5.849 mp din totalul de 6.773 mp, identificat în cartea funciară nr. 42690 în vederea 



 

 

realizării acestei investiții de către Compania Naţională de Investiţii.” 
 Se votează cu 19 voturi pentru, 1 consilier lipsind de la vot (Lakatos László), 
HOTĂRÂREA NR. 375/2022. 
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Mulțumesc. 
Comisiile I, II, IV și V au dat acordul. Trecem la proiectul de hotărâre D5.  
 PUNCTUL D5 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii 
unui Contract de asociere între Municipiul Sfântu Gheorghe, Casa de Cultură „Kónya Ádám” 
și Asociația Culturală și de Tineret ”Prospero – Ifjúsági és Kulturális Egyesület” în vederea 
organizării Festivalului de Arte Contemporane pulzArt – Relnvent în perioada 13-16 octombrie 
2022. Prezintă: Vargha Fruzsina, viceprimar. 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r./lb.m): „Vă mulțumesc. Proiectul de 
hotărâre D5 este despre un contract de asociere între Municipiul Sfântu Gheorghe, Casa de 
Cultură „Kónya Ádám” și Asociația Culturală și de Tineret ”Prospero” în vederea organizării 
celei de a 8-a ediție a Festivalului de Arte Contemporane pulzArt, care poartă anul acesta 
numele de Relnvent. Festivalul va avea loc în perioada 13 și 16 octombrie 2022. Obligațiile 
noastre sunt enumerate: precizarea locurilor pentru diferitele preocupări artistice și alocarea 
unei buget, necesar, pe care o puteți vedea anexat de acest proiect de hotărâre. Vă mulțumesc.” 
 Se votează cu 19 voturi pentru, 1 consilier lipsind de la vot (Lakatos László), 
HOTĂRÂREA NR. 376/2022. 
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Și eu vă 
mulțumesc. Comisiile de specialitate I, IV și V și-au dat acordul. Trecem la să votăm. Eu sunt 
de acord cu punctele 1, 3, respectiv D1, D2, D3, D4, D5.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord cu punctele 1 și 3, 
respectiv D1, D2, D3, D4 și D5.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.r.): „Sunt de acord cu proiectele 
de hotărâri 1, 2, 3, precum și cu D1, D2, D3, D4, D5.” 
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): ”Punctul 2 a fost 
retras.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.r.): „Și eu sunt de acord cu 
punctele 1 și 3, D1, D2, D3, D4 și D5.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.r.): „Sunt de acord cu punctele 1 și 3, respectiv 
D1, D2, D3, D4 și D5. Mulțumesc.” 
 Domnul consilier JANÓ MIHAIL (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord cu punctele 1 și 3, 
respectiv D1, 2, 3, 4 și 5.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.r.): „Da, și eu sunt de acord cu 
punctele 1, 3, D1, D2, 3, 4 și 5.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord cu punctele 1 și 3, 
respectiv D1, D2, D3, D4 și D5. Mulțumesc.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord cu punctele 1 
și 3, respectiv D1, 2, 3, 4 și 5.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâre cu numerele 1, 3, D1, D2, D3, D4 și D5.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.r.): „Sunt de acord cu punctele 1 și 3, 
respectiv cu punctul D1, D2, D3, D4 și D5.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.r./lb.m): „Sunt de acord cu punctele 1, 3, 
D1, D2, D3, D4, D5.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.r.): „Sunt de acord cu 
punctele 1 și 3, respectiv la Diverse de la D1 până la D5. Mulțumesc.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.r.): „Sunt de acord cu punctele 1 și 3, 
respectiv cu D1, D2, D3, D4 și D5.” 



 

 

 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.r.): „Sunt de acord cu punctele 1 și 3, 
respectiv cu D1, D2, D3, D4 și D5. Mulțumesc.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.r.): „Sunt de acord cu punctele 1, 3, 
D1, D2, D3, D4, D5.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord cu punctele 1 și 3, 
precum și cu punctul D1, D2, D3, D4, D5.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r./lb.m): „Sunt de acord cu punctele 1 
și 3, respectiv D1, D2, D3, D4, D5. Mulțumesc frumos.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): ”Sunt de acord cu punctele 1, 3, 
D1, D2, D3, D4, D5. Mulțumesc frumos.” 
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): ”Mulțumesc 
frumos pentru prezența la ședință. Vă urez o după amiază frumoasă. La revedere.” 
 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a fost 
adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 29 septembrie 2022. 
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